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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Becsüljük a véradókat” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr .
Székely Tamás egészségügyi miniszterhez . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Köztudomású, hogy az önkéntes és térítésmentes véradás nélkül – amelyet a Magya r
Vöröskereszt 1939 óta szervez hazánkban – az egészségügyi ellátás összeomlana . Európa
számos országa különböző megbecsülésben részesíti véradóikat .
A Magyar Vöröskereszt – a tervek szerint – a költségvetésből nem kap több pénzt a vérellátá s
szervezésére sem .

Tisztelt Miniszter Úr !

- Ugye, Ön szerint is kedvezményben illene részesíteni az önkéntes véradókat, hisze n
nélkülük összeomlana az egészségügyi ellátás ?

Ugye, szorgalmazza Ön is, hogy a 30 véradáson túl lév ők valamilyen kedvezményben ,
például adókedvezményben részesüljenek ?

Várható-e, hogy a Magyar Vöröskereszt a véradás szervezésével járó emelked ő
költségekre plusz juttatást kapjon a 2009-es esztendőben?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. Puskás Tivad a
Kereszténydemokrata Néppárt


	page 1

